
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 9. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Hvordan forholder ministeren sig til kritikken af, at den voldsomme stigning i
antallet af reeksamener medfører store økonomiske byrder for universiteterne
og dermed lavere kvalitet i undervisningen, jf. f.eks. artiklen ”Universiteter:
Reeksamen-eksplosion koster kassen” bragt på www.DR.dk den 4. septem-
ber 2015?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20142, jf. UFU
alm. del - samrådsspm. F.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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